

Ordinær generalforsamling d. 26. 4. 88 kl. 20⁰⁰

16. april
1988.

information

GRUNDEJERFORENINGEN · SØNDRE HANSSTED

FORÅRSGENERALFORSAMLING 1988.

Hermed indkaldes til ordinær generalforsamling
TIRSDAG d. 26. april 1988 kl. 20.00 - 22.00 i
BIOLOGILOKALET på Hanssted Skole, Rødbyvej 2.

Dagsorden:

1. Valg af dirigent og mødesekretær.
2. Protokol. a. alm.
3. Beretning b. veje (herunder: istandsættelse af Maribovej 1989)
4. Regnskab.
5. Valg: a) formand (Jeppe Funch)
b) 1 best. medlem (Ib Vilhelmsen)
c) suppleant
d) revisor (Birgit Philipp)
e) suppleant
f) 1 medlem til at tegne foreningen (Peter Bagger Nielsen)
6. Evt.

med venlig hilsen

p. b. v.

Jeppe Funch

Jeppe Funch.



Formanden Jeppe Funch bad velkommen og erklærede sig
færdig til dirigent.

Thomas Svendsen, andelsboligforening, Hansstedgård, blev foreslået og valgt.

Dirigenten takkede for valget.

Som mødesekretar foresloges af valgte Peter Bagger Nielsen
 Derefter oplæste Sv. Vilhelmsen protokollen for sidste generalforsamling.
 Denne blev enstemmigt godkendt.

Beretning. Jeppe Funch konstaterede, at den mildde vinter
 havde betydet, at vi ikke havde anskaffet noget guld. Der
 havde heller ingen klager været fra R98.

Valby qf. havde Svans jubilæum. Bestyrelsen der havde
 intentioner om at afholde et jubilæum, men de mindre
 grundlæggelsesforeninger havde protesteret mod at der blev
 brugt medlemsmidler til det formål.

Det næste om fremvarme er vi, at der vil komme til
 vor forening i "91", så man må formode, at vi snart
 vil høre fra belysningsvæsenet. De uigældende priser
 for tilslutning er ca. 8.000,- kr og de samlede anlægs-
 udgifter vil næppe overstige 30.000,- kr.

AKB havde ikke betalt den foresendte regning fra nov. 87.
 En henvendelse til administrationskontoret gav kun et vagt
 svar om "at de ikke ville betale" og at "de havde sat en
 sag fører på". Vi har kort hørt fra Noh. Hønsted, at de
 havde en retsag mod AKB, men den var ikke afgjort
 endnu. Vi har foresendt nyhushæft af 27.3.88 med
 betalingsfrist på 3 uger og krav om morarenter. Vi har
 endnu ikke fået pengene.

Bestyrelsen har sendt et brev til DSB, hvor man med
 hjælpeshed konstaterer at oprettelsen af stejlskærmene
 havde vinket, men man kunne godt ønske, at der blev
 foretaget nye stejlmålinger for at konstatere om stejlniveauet
 var kommet med på et acceptabelt lav niveau. Angående
 transport af færdigt gods, mener vi principielt at sådanne
 transporter ikke bør foretages gennem en storby som
 København, men hvis det ikke kan undgås, så ønsker vi

at DSB udarbejder og offentliggør katastrofeplaner, så
 beboerne i bunnus marked ved, hvordan de skal forholde sig.
 Best. har henvendt sig til vejkontoret for at høre dem til løftet
 om at færdiggøre Nystedvej. Vi har også forhandlet os om muligheden
 for omfleksbehandling af Maribovvej næste år, samt en
 istandsættelse af Rødløvej, Banholmvej & Hørstedvej. Desuden
 fremsendte vi et forslag til skilting i det skæve kryds
 Nørskovvej / Sakskebjergvej / Hørstedvej. Hvis vi skal have lavet
 Maribovvej skal vi desuden have en omretnings med Voh. Hans,
 da vi har kun vores halvdel af vejen.

Jan Bøje foreslår, at best. ville gøre forhandling med Voh. Hans
 vejkontoret og prøve at inkludere et par tilløb på kantsten,
 så man havde mere til efterårs generalforsamlingen.

Hennig Jensen oplyste at kontoen i vejkontoret udviste en
 saldo på ca. = 253.000,-. Den var i perioden efteråret 12.000,- kr.

Thomas Svendsen spurgte, om man ikke skulle vende med Maribovvej
 Hvis den om et par år skulle graves op, kunne man måske
 indgå en aftale med leilighedsvarmeselskabet om evt. at dele udgifter.
J.F. lovede at undersøge hvor & hvordan hovedledningen v. de
 komme og hvordan de stillede sig til deling af udgifterne ved
 reetablering af vejen til en bedre standard.

Thomas Svendsen foreslog ved det skæve kryds, at man lavede en
 indsnævring evt. med at plante et træ, så man blev nødt
 til at nedsætte hastigheden. Han mente også, at krydset
 Hørstedvej / Vigerstovvej var ret farligt.

J.B. mente at det ville kræve en meget stor udgravning
 hvis man skulle have et træ til at gøre en indsnævring.

Orla Jensen (Ma) spurgte, hvor meget indflydelse grf. havde på
 om der skulle etableres bump eller ej.

J.B. Vi kan anmode om trafiksanering, men den endelige
 udformning bestemmer vejkontoret, så fremt et projekt
 godkendes.

H. Rasmussen (Ma 14) mente ikke man kunne have lempet bl. a.

fordi det ville gøre tilkøbet til plejehjemmet

Fr. Seron (Ny 51) klagede over parkerede biler ud for hendes grunde, samt trafik af renovationsvogne og færsel til skolen.

J.F. lovede, at man igen vil tage op i best. om man skal forsøge at fremme et trafiksaneringsforslag ket med lempet.

Jan (Ny 52) spurgte om Nystedvej ikke skulle laves færdig, både de sidste kantsten og lukkene.

J.B. svarede, at der ikke havde været råd til at lave resten af kantstenene, så Nystedvej var praktisk talt færdig. Man hem lovede, at når vejkontoret kom for at se på vejen, ville man også se på flisene.

Derefter var der en længere tilfældig historisk diskussion af reparationer på Nystedvej.

H. Christensen (Ma) mente at hv. s. v. reparerede Maribovej, så ville det kunne forsinker fjernvarmen, fordi man ikke vil grave en ny anlægt vej op igen. Han efterlyste en reparation af hjørnet Ma/Na, der var blevet kørt op i aug. 87.

Dirigenten satte beslutningen til afstemning for stemte 15 imod 2.

Regnskabet Henning Jensen henviser til det udsendte reviderede regnskab.

Orla Jensen spurgte om vort mellemværende med AkB og kommunen fremgik af balancen.

H.J. sagde, at vor konto i vejkontoret ikke var anlagt i regnskabet, fordi det dels ikke var grundejerforeninger men de enkelte medlemmer der var. heftede, dels fordi der aldrig fremkom noget "kontraktbog". Vort udestående hos AkB var opført som sådan. Ifølge kontrakten mellem Selsk. + AkB,

2. AkB, er AkB ved en afslutning af kontrakten forpligtiget til at erholde 25% af en evt. akkumuleret udgift.

punktet.

Der udspondet sig en længere diskussion om det urettigede i ikke at optage saldoen på vejkontoen i regnskabet, uden at man mindede helt til enighed om fremgangsmåden.

Dirigenter satte herefter regnskabet til afstemning for stemte 19 imod 1.

Valg.

- a) Formand Jeppe Funch genvalgt enstemmigt
- b) best. medl. Orla Jensen (ora) foreslået og valgt.
- c) best. supl. Ib Vilhelmsen foreslået og valgt.
- d) Revisor Børst Philip genvalgt enstemmigt
- e) Revisor supl. Ib Rønne (Nj 41) foreslået & valgt.
- f) Ægse forming Peter Bagger Nielsen genvalgt enstemmigt.

Eventuelt. Der var kommet nye regler for størrelsd af ikke alle havde modtaget brochuren for R98, men hvis man ringede til R98, ville den blive fremsendt.

Tommas Svendsen spurgte om der havde været kontakt til KITS ang hybridnet.

J.F. svarede, at der ikke havde været kontakt, da det blev anset for at være for dyrt.

Orla Jensen spurgte, om det havde været oppe i foreningen, at etablere legeplads på fællesarealer.

P.P.M. svarede, at der havde været forslag fremme herom, men at det var faldet p.g.a. modstand fra beboere op til fællesarealerne. Men man ville gerne prøve igen at se på sagen.

Herefter var der ikke mere af dirigenter takkede for god ro og orden.

Dirigent:



Sekretar:

